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Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért csak a 6-10 éves korosztályt célozza meg az FVM az iskolagyümölcs-
programmal? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

A tagállamoknak a 13/2009/EK illetve a 288/2009/EK rendeletek alapján 2009 . május 31-i g
kellett elkészíteniük az iskolagyümölcs-programra vonatkozó stratégiájukat . Sajtóértesülések
szerint a 2009/2010-es tanévben összesen 3 .011 .449 eurót kíván a Kormány a szóban forgó
programra fordítani, ebből 2.077.900 euró a közösségi támogatás és mindössze 933 .549 euró
a tagállami hozzájárulás . Ebből az összegből kizárólag a 6-10 éves célcsoportot lehet az
iskolagyümölcs-program keretében friss gyümölccsel ellátni . Reményeim szerint magyar
termékek lesznek az iskolagyümölcs-program keretében kiosztott gyümölcsök .

Kérdezem tehát Miniszter urat :
Miért csak a 6-10 éves korosztályt célozza meg az FVM az iskolagyümölcs -
programmal ?
Mi alapján határozták meg a kiegészít ő tagállami támogatás mértékét ?
Miért nem növeli a kiegészítő tagállami támogatás mértékét annak érdekében, hogy
minél több iskolásnak juthasson naponta friss gyümölcs ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . augusztus 11 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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